
      УДРУЖЕЊЕ ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

 

 

 

 

НАДЗОРНИ ОДБОР 
Број: службено/23 
 Датум: 15.12.2023. године 
 
 
 На основу члана 23. Статута Удружења геодетских и грађевинских школа Србије 
одржана је тринаеста  седница Надзорног  одбора Удружења геодетских и грађевинских 
школа Србије,  15.12.2023. године са почетком у  1100 часова у у просторијама 
Грађевинског факултета у Београду ,  Булевар краља Александра 73 
 
 Седници Надзорног одбора Удружења присуствују: 

1. Иван Стакић – председник, директор ТШ “Радоје Љубичић” Ужице 
2. Јоксимовић Немања – Прва техничка школа Крагујевац 
3. Миливоје Ђорђевић- Техничка школа Власотинце 

 
 
Седници присуствују  и  Исо Планић. председник Удружења и Васко Николов - 
секретар Удружења,  

 

За седницу је предложен следећи: 
 

Д Н Е В Н И          Р Е Д 
 

1. Усвајање записника са претходне седнице – известилац Васко Николов, секретар 
Удружења; 

2. Информација о промени члана  Надзорног одбора  
3. Финансијски извештај за претходни период - известилац Исо Планић председник  

Удружења; 
4. Текућа питања; 

 
 

Након што је констатовао да постоји кворум за рад и поступање, председник 
Надзорног одбора Иван Стакић је  предложио  дневни ред који је једногласно усвојен. 
 
АД 1.    

Записник са дванаесте седнице Надзорног одбора је усвојен без примедби. 
 

АД 2. 
Исо Планић, председник Удружења је обавести присутне да је уместо Зорана  

Зорића  у Надзорни одбор Удружења, по одлуци Скупштине, изабран  Јоксимовић Немања 
– директор  Прве техничке школе Крагујевац 
 
 

улица:        Максима Горког 38,  24000 Суботица 
тел/факс:   024/ 663 – 100; 
е-маил:      udruzenje.gradj@gmail.com 
ПИБ: 107261273;            МАТИЧНИ БРОЈ: 28061480 
Текући рачун: 325-9500600025520-23  Војвођанска банка-ОТП 

mailto:udruzenje.gradj@gm
http://www.nbs.rs/rir_pn/pn_rir.html.jsp?type=rir_results&lang=SER_CIR&konverzija=no#5


Иван Стакић , председник Надзорног одбора,  је потом дао  реч председнику 
Удружења Ису Планићу, који је поднео детаљан финансијски извештај за претходни 
период године.  

Председник Удружења је поднео финансијски извештај. Тренутно је на рачуну око 
55.249.57 динара. Да је последња уплата донација 30.000,00 динара од стране партнереске 
фирме из Суботице. У току године укупне уплате чланарине  332.400, динара . Највећи 
трошак представља израда сајта и израда елабората за Техничара за одржавање објеката.  

Удружење нема дугове. Постоји евидентиран дуг према Удружењу- 205.000,00  
динара који представљају дуг школа.   

Тренутна чланарина је 1.200,00 динара по одељењу и то задовољава трошкове рада 
Удружења, али треба предложити Управном одбору да повећа износ на 1.500,00 динара. 
Треба покушати  неке проблеме који настану као финансијски решавати донацијама.  

Предлог је да помоћ школи домаћину би требало подићи на 80.000, 00 динара.  
 
Предлог закључака и Извештај је једногласно усвојен. 

 
 
 
АД 3.   

Договорено је да записник са тринаесте седнице уради секретар Удружења,. 
 
 Након што је дневни ред исцрпљен седница је завршена у 11,30 сати. 

 
 
 

ПРЕДСЕДНИК  
                                                                                          Надзорног одбора Удружења            Иван Стакић, с..р. 

 
 
 

 


